
uzasadnienie

do uchrł,aĘ nr XIl78lż019 tłady Miejskiej rł, Lipllie

z dnia 25 września 2019 roku

W przedmiocie petycji z dnia 13.09.2aI9 r. (data wpĘrvtl do tutejszego Urzędu) nalezy
stwierdzió, że część remontów drogi poprzez wyrównyrvanie nawierzchni zostało wykonane w
miesiącu sierpień - wrzesień. Drogi te posiadają nawierzchnię nieutwardzoną i podczas

niesprzyja.jący€h w?runków atmosferycznych ulęgają dośc szybkiej degradacji, tak jak podkreśiiii
wnioskodawcy w petycji, iż twotzą się dziury i zastoiska wody. Gmina Miasta Lipna stara się

reagować na utrudnienia w poruszaniu się samochodów azy ruchu pieszego poprzęz
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ptzęznaczane na remoŃy czy inwes§cje nie są one wykonyłvane natychmiastowo. Gmina Miasta
Lipnawykonujepra§enaprawczę3-4razyw roku. Sytuacjarwiązanazul. Parkową, zalanle jejz
ul. Ogrodowej zdaruyła się ruz po wykonaniu przebudowy ul. Ogrodowej i miało to miejsce
podczas nienormaĘwnego opadu, kJóry wysĘpił w mieście Lipno. Dodatkowo po wykonywaniu
przebudowy na ulicy Ogrodowej na chodnikach znajdowała sie większa ilość piasku, która wraz z
piaskiem z ulic nieutwardzonych araz przyległych posesji do ul. Ogrodowej, zapchała separator

ropopochodny wfaz z osacinikiem na ul. Parkowej. Ucirożnienie separatora nastąpiło

nięzwłocznie, a w miesiącu wrześniu specjalistycznaftrma wyczyściła utządzenia w ul. Parkowej.

NaleĘ również uznać, ze konieczność pilnego remontu ulic wymienionych w peĘcji nie
budzi wątpliwości. Jednakże biorąc pod uwagę konieczności dokonania i ręalizacji innych
inwestycji w mieście realizowanych lub planowanych ( termomodemizacja sp3,budowa budynku
komunalnego, przebudowa ul. Ogrodowej, termomodernizacia hali sportowej sp2, budowa hali
sportowej sp3 ) nie było mozliwości ujęcia tego w pianach w roku 20l9" Będą natomiast czynione
starania, aby powyzsze prace inwestycyjne określone we wniosku mieszkańców zostały
zręalizowane w latach ż020-2an,

Mąiąc powyzsze na uwadze, po rvrrikliwym rozpatrzeniu pet5ucji przez Komis"ię Skarg.

Wniclskólł i Petycji oddala się petycję z powodów wskazanyclr powyże.].
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